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Rada Miejska Lędziny  

Radni - Sesja  

Protokół nr XXVIII/2020 

XXVIII Nadzwyczajna Sesja w dniu 7.05.2020 r. , 22.05.2020 r., 25.05.2020 r. 

Obrady rozpoczęto 7 maja 2020 o godz. 14:00, część pierwszą zakończono o godz. 15:30 tego 

samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 15 członków. 

Obecni: 

1. Bogusław Dzierżak 

2. Maria Głos 

3. Hubert Handy 

4. Tadeusz Ingram 

5. Karol Kolny 

6. Tomasz Kostyra 

7. Łukasz Kuczek 

8. Bogusław Noras 

9. Elżbieta Ostrowska 

10. Szymon Simonicz 

11. Bogumiła Stolecka 

12. Edward Urbańczyk  

13. Paweł Wanot 

14. Anna Wysocka 

15. Sebastian Zimnal 

1. Otwarcie Sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 
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Przewodnicząca Rady Miasta Lędziny na podstawie art. 20 ust. 3 ustawy z dnia 8 marca 1990 

r. o samorządzie gminnym (tekst jednolity Dz. U. z 2020, poz. 713) otwarła obrady XXVIII 

Nadzwyczajnej Sesji Rady Miasta, przywitała radnych VIII kadencji. 

Obecnych było 13 radnych. Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

Przewodnicząca stwierdziła prawomocność obrad. 

Zastępca Burmistrza Miasta Anna Wiaderny odczytała wniosek Burmistrza o poszerzenie 

porządku obrad. 

2. Wniosek Burmistrza Miasta o poszerzenie planowanego porządku obrad XXVIII 

Nadzwyczajnej Sesji Rady Miasta Lędziny o punkt: zajęcie stanowiska w zakresie 

przejęcia przez Gminę Lędziny nieruchomości od Spółki Restrukturyzacji Kopalń. 

Głosowano w sprawie: 

Wniosek Burmistrza Miasta o poszerzenie planowanego porządku obrad XXVIII 

Nadzwyczajnej Sesji Rady Miasta Lędziny o punkt: zajęcie stanowiska w zakresie przejęcia 

przez Gminę Lędziny nieruchomości od Spółki Restrukturyzacji Kopalń. 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (10): Bogusław Dzierżak, Hubert Handy, Tadeusz Ingram, Tomasz Kostyra, Łukasz 

Kuczek, Bogusław Noras, Bogumiła Stolecka, Edward Urbańczyk, Anna Wysocka, Sebastian 

Zimnal 

PRZECIW (1): Maria Głos 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2): Elżbieta Ostrowska, Paweł Wanot 

NIEOBECNI (2): Karol Kolny, Szymon Simonicz 

Do posiedzenia dołączył radny Szymon Simonicz. 

3. Przyjęcie porządku obrad po zmianach. 

1. Otwarcie Sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie porządku obrad.  

3. Sprawozdanie Burmistrza Miasta z pracy w okresie międzysesyjnym. 

4. Sprawozdanie z prac Komisji Rewizyjnej za I kwartał 2020 r. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania z realizacji programu 
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Wspierania Rodziny w mieście Lędziny na lata 2017-2019 za 2019 rok. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania z realizacji Programu 

Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie 

w mieście Lędziny na lata 2016-2020 za rok 2019. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia rocznego sprawozdania z realizacji działań 

Zespołu Interdyscyplinarnego w Lędzinach za 2019 rok. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego 

Miejskiego Zespołu Opieki Zdrowotnej za 2019 rok. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Sprawozdania z realizacji Rocznego programu 

Współpracy z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi 

działalność pożytku publicznego za 2019 rok”. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały XLI/326/17 Rady Miasta Lędziny z dnia 

27 kwietnia 2017 r. w sprawie powierzenia Spółce MASTER-ODPADY I ENERGIA 

Sp.z o.o. zadań własnych Gminy Lędziny. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości stawki opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi w Gminie Lędziny.  

12. Podjęcie uchwały w sprawie emisji obligacji komunalnych oraz określenia zasad ich 

zbywania, nabywania i wykupu. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na 2020 rok. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Miasta 

Lędziny na lata 2020-2026.  

15. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Miasta 

Lędziny na lata 2020-2026. 

16. Zajęcie stanowiska w zakresie przejęcia przez Gminę Lędziny nieruchomości od Spółki 

Restrukturyzacji Kopalń. 

17. Interpelacje i zapytania radnych. 

18. Wolne wnioski i oświadczenia radnych. 

19. Komunikaty i informacje. 

20. Zakończenie. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie porządku obrad po zmianach. 

Wyniki głosowania 
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ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

 ZA (13): Bogusław Dzierżak, Maria Głos, Hubert Handy, Tadeusz Ingram, Tomasz Kostyra, 

Łukasz Kuczek, Bogusław Noras, Szymon Simonicz, Bogumiła Stolecka, Edward Urbańczyk, 

Paweł Wanot, Anna Wysocka, Sebastian Zimnal 

BRAK GŁOSU (1): Elżbieta Ostrowska 

NIEOBECNI (1): Karol Kolny 

4. Sprawozdanie Burmistrza Miasta z pracy w okresie międzysesyjnym. 

Zastępca Burmistrza poinformowała, ze sprawozdanie zostało udostępnione radnym 

w aplikacji eSesja. 

5. Sprawozdanie z prac Komisji Rewizyjnej za I kwartał 2020 r. 

Przewodnicząca rady Miasta oznajmiła, że sprawozdanie zostało udostępnione radnym 

w aplikacji eSesja. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania z realizacji programu 

Wspierania Rodziny w mieście Lędziny na lata 2017-2019 za 2019 rok. 

Wobec braku pytań Przewodnicząca poddała pod głosowanie projekt uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

 Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania z realizacji programu Wspierania 

Rodziny w mieście Lędziny na lata 2017-2019 za 2019 rok. 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (12): Maria Głos, Hubert Handy, Tomasz Kostyra, Łukasz Kuczek, Bogusław Noras, 

Elżbieta Ostrowska, Szymon Simonicz, Bogumiła Stolecka, Edward Urbańczyk, Paweł 

Wanot, Anna Wysocka, Sebastian Zimnal 

BRAK GŁOSU (2): Bogusław Dzierżak, Tadeusz Ingram 

NIEOBECNI (1): Karol Kolny 
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Uchwała w sprawie zatwierdzenia sprawozdania z realizacji programu Wspierania Rodziny 

w mieście Lędziny na lata 2017-2019 za 2019 rok została podjęta. Uchwała otrzymała numer 

XXVIII/173/20 i stanowi załącznik nr 2 do protokołu.  

 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania z realizacji Programu 

Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie 

w mieście Lędziny na lata 2016-2020 za rok 2019. 

Przewodnicząca poinformowała, że komisje stałe pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

Wobec braku pytań Przewodnicząca poddała pod głosowanie projekt uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania z realizacji Programu 

Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie w mieście 

Lędziny na lata 2016-2020 za rok 2019. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

 ZA (13): Bogusław Dzierżak, Maria Głos, Hubert Handy, Tadeusz Ingram, Tomasz Kostyra, 

Łukasz Kuczek, Bogusław Noras, Szymon Simonicz, Bogumiła Stolecka, Edward Urbańczyk, 

Paweł Wanot, Anna Wysocka, Sebastian Zimnal 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1): Elżbieta Ostrowska 

NIEOBECNI (1): Karol Kolny 

Przewodnicząca oznajmiła, że uchwała w sprawie zatwierdzenia sprawozdania z realizacji 

Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie 

w mieście Lędziny na lata 2016-2020 za rok 2019 została podjęta. Uchwała otrzymała numer 

XXVIII/174/20 i stanowi załącznik nr 3 do protokołu.  

8. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia rocznego sprawozdania z realizacji działań 

Zespołu Interdyscyplinarnego w Lędzinach za 2019 rok. 

Przewodnicząca poinformowała, że komisje stałe pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

Wobec braku pytań Przewodnicząca poddała pod głosowanie projekt uchwały. 
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Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia rocznego sprawozdania z realizacji działań 

Zespołu Interdyscyplinarnego w Lędzinach za 2019 rok. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14): Bogusław Dzierżak, Maria Głos, Hubert Handy, Tadeusz Ingram, Tomasz Kostyra, 

Łukasz Kuczek, Bogusław Noras, Elżbieta Ostrowska, Szymon Simonicz, Bogumiła 

Stolecka, Edward Urbańczyk, Paweł Wanot, Anna Wysocka, Sebastian Zimnal 

NIEOBECNI (1): Karol Kolny 

Uchwała w sprawie zatwierdzenia rocznego sprawozdania z realizacji działań Zespołu 

Interdyscyplinarnego w Lędzinach za 2019 rok została podjęta. Uchwała otrzymała numer 

XXVIII/175/20 i stanowi załącznik nr 4 do protokołu.  

9. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego 

Miejskiego Zespołu Opieki Zdrowotnej za 2019 rok z autopoprawką. 

Zastępca Burmistrza Miasta Anna Wiaderny przypomniała, że na posiedzeniu komisji 

Budżetu i Samorządności Dyrektor MZOZ-u Andrzej Furczyk wniósł autopoprawkę do 

projektu uchwały. 

Wobec braku pytań Przewodnicząca poddała pod głosowanie projekt uchwały 

z autopoprawką. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego Miejskiego 

Zespołu Opieki Zdrowotnej za 2019 rok z autopoprawką. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

 ZA (13): Bogusław Dzierżak, Maria Głos, Tadeusz Ingram, Tomasz Kostyra, Łukasz 

Kuczek, Bogusław Noras, Elżbieta Ostrowska, Szymon Simonicz, Bogumiła Stolecka, 

Edward Urbańczyk, Paweł Wanot, Anna Wysocka, Sebastian Zimnal 
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WSTRZYMUJĘ SIĘ (1): Hubert Handy 

NIEOBECNI (1): Karol Kolny 

Przewodnicząca oznajmiła, że uchwała w sprawie zatwierdzenia rocznego sprawozdania 

finansowego Miejskiego Zespołu Opieki Zdrowotnej za 2019 rok z autopoprawką została 

podjęta. Uchwała otrzymała numer XXVIII/176/20 i stanowi załącznik nr 5 do protokołu.  

10. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Sprawozdania z realizacji Rocznego 

programu Współpracy z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami 

prowadzącymi działalność pożytku publicznego za 2019 rok”. 

Przewodnicząca poinformowała, że komisje stałe pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

Wobec braku pytań Przewodnicząca poddała pod głosowanie projekt uchwały. 

Do posiedzenia dołączył radny Karol Kolny. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Sprawozdania z realizacji Rocznego programu 

Współpracy z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi 

działalność pożytku publicznego za 2019 rok”. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15): Bogusław Dzierżak, Maria Głos, Hubert Handy, Tadeusz Ingram, Karol Kolny, 

Tomasz Kostyra, Łukasz Kuczek, Bogusław Noras, Elżbieta Ostrowska, Szymon Simonicz, 

Bogumiła Stolecka, Edward Urbańczyk, Paweł Wanot, Anna Wysocka, Sebastian Zimnal 

Przewodnicząca oznajmiła, że uchwała w sprawie przyjęcia „Sprawozdania z realizacji 

Rocznego programu Współpracy z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami 

prowadzącymi działalność pożytku publicznego za 2019 rok” została podjęta. Uchwała 

otrzymała numer XXVIII/177/20 i stanowi załącznik nr 6 do protokołu.  

11. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały XLI/326/17 Rady Miasta Lędziny 

z dnia 27 kwietnia 2017 r. w sprawie powierzenia Spółce MASTER-ODPADY 

I ENERGIA Sp.z o.o. zadań własnych Gminy Lędziny. 

Radny Edward Urbańczyk oznajmił cyt:” jestem niezadowolony ze współpracy z firmą 

MASTER, ale w związku z tym, że jesteśmy udziałowcami nie mamy innego wyjścia, będę 
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niestety musiał głosować za, ale podkreślam nie jestem zadowolony ze współpracy Gminy 

Lędziny z firmą MASTER”. 

Zastępca Burmistrza Miasta poinformowała, ze na posiedzeniach komisji był procedowany 

projekt uchwały z powierzeniem na okres od dnia wejścia w życie uchwały do dnia 

30.06.2023 r. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały XLI/326/17 Rady Miasta Lędziny z dnia 27 

kwietnia 2017 r. w sprawie powierzenia Spółce MASTER-ODPADY I ENERGIA Sp.z o.o. 

zadań własnych Gminy Lędziny. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (13): Bogusław Dzierżak, Maria Głos, Hubert Handy, Tadeusz Ingram, Karol Kolny, 

Tomasz Kostyra, Łukasz Kuczek, Bogusław Noras, Szymon Simonicz, Bogumiła Stolecka, 

Edward Urbańczyk, Anna Wysocka, Sebastian Zimnal 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2): Elżbieta Ostrowska, Paweł Wanot 

Przewodnicząca oznajmiła, że uchwała w sprawie zmiany uchwały XLI/326/17 Rady Miasta 

Lędziny z dnia 27 kwietnia 2017 r. w sprawie powierzenia Spółce MASTER-ODPADY 

I ENERGIA Sp.z o.o. zadań własnych Gminy Lędziny została podjęta. Uchwała otrzymała 

numer XXVIII/178/20 i stanowi załącznik nr 7 do protokołu.  

12. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości stawki opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi w Gminie Lędziny z poprawką. 

Przewodnicząca poinformowała, że Komisja Gospodarki Miejskiej nie wydała opinii, 

natomiast Komisja Budżetu i Samorządności wydała opinię negatywną oraz była głosowana 

stawka 18 zł z i 36 zł. 

Radny Szymon Simonicz wyjaśnił, że w związku z tym, że, aby procedować projekt uchwały 

na posiedzeniach Komisji Gospodarki Miejskiej należało przedstawić stawki za 

gospodarowanie odpadami, dlatego on, jako radny i Przewodniczący komisji podał stawkę 18 

zł i 36 zł. 
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Radny Paweł Wanot ponowił zapytanie z komisji jak stawka określona przez Radę Miasta 

musi być konkretnie dwukrotnie, trzykrotnie wyższa za odpady niesegregowane oraz czy 

w przypadku rodziny pięcio-sześcioosobowej może być zmniejszona ilość za piątą, szóstą 

osobę? 

Zastępca Burmistrza Miasta poinformowała, że na posiedzeniach komisji wszystkie pytania 

zostały wyjaśnione. 

Naczelnik Wydziału Podatków i Opłat Lokalnych Beata Szczygieł wyjaśniła, że 

w przypadków osób powyżej 5 mieszkańców została radnym przedstawiona analiza dla 

gospodarstw domowych od 5 do 13 osób zamieszkujących na danej nieruchomości. 

Stawkę za odpady niesegregowane można wprowadzić od dwóch do czterokrotności, która 

będzie ustalana od stawki za odpady segregowane. 

Przewodnicząca zwróciła się z zapytaniem do radnych czy ktoś ma inne propozycje stawek 

niż 18 i 36 zł. 

Radny Sebastian Zimnal zwrócił się do Skarbnik Miasta o przedstawienie mieszkańcom ile 

Gmina będzie dopłacać do śmieci w przypadku przegłosowania stawki 18 i 36 zł oraz jakie 

będą tego skutki finansowe dla Gminy. 

Informacje przedstawiła Naczelnik Wydziału Podatków i Opłat Lokalnych Beata Szczygieł 

wyjaśniając, że przy stawkach 18 zł i 36 zł Gmina w skali roku będzie dopłacała 1 178 152, 

00 zł. 

Radny Karol Kolny zaproponował, aby zmianę stawkę ustalić za 3-4 miesiące, co najmniej do 

października. 

Radny Tadeusz Ingram złożył wniosek, aby zapisać w uchwale, że uchwała zacznie działać 

z dniem 1 lipca. 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Wniosek radnego Tadeusza Ingrama o dokonanie zmiany w paragrafie 5 poprzez zastąpienie 

słów "wchodzi w życie z dniem 1 maja 2020 r." na słowa "wchodzi w życie z dniem 1 lipca 

2020 r.".  

Wyniki głosowania 
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ZA: 7, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (7): Bogusław Dzierżak, Maria Głos, Hubert Handy, Tadeusz Ingram, Tomasz Kostyra, 

Paweł Wanot, Anna Wysocka 

PRZECIW (3): Karol Kolny, Łukasz Kuczek, Szymon Simonicz 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (5): Bogusław Noras, Elżbieta Ostrowska, Bogumiła Stolecka, Edward 

Urbańczyk, Sebastian Zimnal 

Przewodnicząca zadała ponownie pytanie czy ktoś z radnych chce zaproponować inną stawkę 

za gospodarowanie odpadami. 

Wobec braku pytań i propozycji innych stawek Przewodnicząca poddała pod głosowanie 

projekt uchwały ze stawką 18 zł za odpady segregowane oraz 36 zł za odpady 

niesegregowane. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości stawki opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi w Gminie Lędziny z poprawką. 

Wyniki głosowania 

ZA: 1, PRZECIW: 4, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 9, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (1): Tadeusz Ingram 

PRZECIW (4): Karol Kolny, Łukasz Kuczek, Szymon Simonicz, Sebastian Zimnal 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (9): Bogusław Dzierżak, Maria Głos, Hubert Handy, Bogusław Noras, 

Elżbieta Ostrowska, Bogumiła Stolecka, Edward Urbańczyk, Paweł Wanot, Anna Wysocka 

BRAK GŁOSU (1): Tomasz Kostyra 

Przewodnicząca oznajmiła, że uchwała w sprawie ustalenia wysokości stawki opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi w Gminie Lędziny z poprawką ze stawka 18 zł i 36 

zł nie została podjęta. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie emisji obligacji komunalnych oraz określenia zasad ich 

zbywania, nabywania i wykupu. 

Przewodnicząca poinformowała, że komisje stałe negatywnie zaopiniowały projekt uchwały. 
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Skarbnik Miasta poinformowała, że projekt uchwały wynika poniekąd z tego, że dochody, 

które były zaplanowane w 2020 roku zwłaszcza dochody z Ministerstwa Finansów, które 

stanowią część oświatową subwencji ogólnej oraz udziały w podatku dochodowym od osób 

fizycznych nie wpływają w takich kwotach jak zostały zaplanowane. 

Za miesiąc marzec kwota była niższa o 150 000, 00 zł, natomiast w kwietniu brak na 

udziałach w podatku dochodowym od osób fizycznych wynosi 832 000, 00 zł i jest to o 40 % 

mniej niż prognozowało Ministerstwo Finansów. Wpłynęła również niższa subwencja 

oświatowa o około 90 000, 00 zł. W związku z tym, aby zabezpieczyć bieżącą płynność 

finansową miasta istnieje możliwość emisji obligacji komunalnych miasta. 

Skarbnik Miasta wyjaśniła także, iż z powodu mniejszych wpływów z Ministerstwa Finansów 

na kwotę około miliona złotych jest uruchomiona linia kredytowa na rachunku bieżącym, 

która została uchwalona w budżecie na 2002 rok i być może w przypadku nie podjęcia 

uchwały o emisji obligacji komunalnych nie wystarczy środków finansowych na wypłatę 

wynagrodzenia dla pracowników jednostek organizacyjnych miasta w tym nauczycieli. 

W uchwale w sprawie emisji obligacji komunalnych są wskazane trzy serie, które będą 

emitowane w zależności od potrzeb miasta. 

1 seria 1 000 000, 00 zł, 2 seria 1 000 000, 00 zł, 3 seria 1 179 000, 00 zł 

Radny Paweł Wanot zwrócił się z pytaniem ile obligacji łącznie z tym, co teraz brakuje 

miasto będzie musiało wypuścić na dzień 31 grudnia? 

Skarbnik Miasta wyjaśniła, ze na bieżąco będą przeprowadzane analizy i na bieżąco radni 

będą informowani o sytuacji, jaka jest w mieście. 

Radny Łukasz Kuczek oznajmił, że jest linia kredytowa, z której można korzystać zamiast 

zaciągania obligacji.  

Skarbnik Miasta odpowiedziała, ze być może będzie konieczność emisji tylko jednej, dwóch 

lub trzech serii obligacji, jeżeli seria nie będzie uruchomiona, nie będzie żadnych kosztów.  

W przypadku linii kredytowej częściowo już z niej korzystamy. 
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Radny Szymon Simonicz oznajmił, że zamiast emitować obligacje można podnieść linię 

kredytową o milion. 

Przewodnicząca ogłosiła przerwę w obradach XXVIII Nadzwyczajnej Sesji Rady Miasta do 

dnia 28 maja 2020 r. do godziny. 13.00. 

Szczegółowa dyskusja dostępna jest pod linkiem: 

https://www.youtube.com/watch?v=Gl2QHkiVqL8&t=1s 

 

W związku ze skróceniem przerwy w obradach Przewodnicząca wznowiła obrady w dniu 22 

maja 2020 r. o godzinie 11.30. 

Część druga obrad w dniu 22.05.2020 r. godz. 11.30  

W dniu 22.05.2020 r. o godzinie 11.30 Przewodnicząca wznowiła obrady XXVIII 

Nadzwyczajnej Sesji Rady Miasta. 

Obecność potwierdziło 15 radnych. 

Przewodnicząca stwierdziła prawomocność kontynuowanych obrad. 

Skarbnik Miasta odczytała wniosek Burmistrza Miasta o usunięcie z porządku obrad 

następujących projektów uchwał: 

1. w sprawie emisji obligacji komunalnych oraz określenia zasad ich zbywania, 

nabywania i wykupu 

2. w sprawie zmian w budżecie miasta na 2020 rok. 

3. w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Miasta Lędziny na lata 2020-

2026.  

4. w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Miasta Lędziny na lata 2020-

2026. 

Mecenas Wojciech Berendowicz wyjaśnił, że sesja, która odbędzie się w poniedziałek 

tj.25.05.2020 r. obejmuje projekty uchwał, które miały być głosowane w dniu 22.05.2020 r., 

uchwały z XXIX Nadzwyczajnej Sesji zawierają wprowadzone zmiany, stąd wniosek 

o usuniecie z porządku obrad tych projektów, natomiast na XXIX Nadzwyczajnej Sesji 

zostanie przegłosowany komplet uchwał. Ponadto Sesja z dnia 7.05.2020 r. została 

przerwana, każdo razowa przerwa w sesji wymaga przegłosowania wniosku formalnego 

o przerwę. W tej sytuacji wniosek nie został przegłosowany i mogą pojawiać się wątpliwości, 

co do podjętych uchwał. 

https://www.youtube.com/watch?v=Gl2QHkiVqL8&t=1s
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Przewodnicząca poinformowała, że zgodnie ze statutem Przewodniczący ogłasza przerwę, 

która została ogłoszona w związku z tym, że kończył się czas pracy Urzędu Miasta i było to 

konsultowane z Nadzorem Prawnym Wojewody w Katowicach i nie mieli zarzutów, co do 

punktu w Statucie, że Przewodniczący ogłasza przerwę. 

Mecenas wyjaśnił, że stanowisko Nadzoru Prawnego nie jest aktem prawnym wiążącym 

radnych ani aktem prawa miejscowego, natomiast Statut to jest akt prawa miejscowego. 

Przewodnicząca poddała pod głosowanie wniosek Burmistrza Miasta. 

Głosowano w sprawie: 

Wniosek Burmistrza Miasta o usunięcie z porządku obrad XXVIII Nadzwyczajnej Sesji Rady 

Miasta następujących projektów uchwał: 1.w sprawie emisji obligacji komunalnych oraz 

określenia zasad ich zbywania, nabywania i wykupu. 2.w sprawie zmian w budżecie miasta 

na 2020 rok. 3.w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Miasta Lędziny na lata 

2020-2026. 4.w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Miasta Lędziny na lata 

2020-2026. 

Wyniki głosowania 
ZA: 4, PRZECIW: 10, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

 ZA (4): Bogusław Dzierżak, Tomasz Kostyra, Bogusław Noras, Bogumiła Stolecka 

PRZECIW (10): Maria Głos, Hubert Handy, Tadeusz Ingram, Karol Kolny, Łukasz Kuczek, 

Elżbieta Ostrowska, Szymon Simonicz, Edward Urbańczyk, Anna Wysocka, Sebastian 

Zimnal 

BRAK GŁOSU (1): Paweł Wanot 

Wniosek nie został przegłosowany. 

Przewodnicząca zarządziła kontynuację punktu 13. Podjęcie uchwały w sprawie emisji 

obligacji komunalnych oraz określenia zasad ich zbywania, nabywania i wykupu. 

Radny Paweł Wanot zwrócił się z pytaniem ile jeszcze można zaciągnąć obligacji?  

Skarbnik Miasta odpowiedziała, że w budżecie miasta jest zaplanowana kwota z tytułu 

przychodów w 2020 roku, z tytułu emisji obligacji komunalnych w kwocie 3 179 000, 00 zł. 

Radny Paweł Wanot ponowił pytanie, jaki jest maksymalny limit, do którego możemy 

zadłużyć miasto? 
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Skarbnik Miasta odpowiedziała, że maksymalny limit, na jaki miasta może zadłużyć się 

w 2020 roku określony jest w uchwale budżetowej na rok 2020 i jest to kwota 3 197 000, 00 

zł. Jeżeli chodzi o maksymalny limit wynikający ze wskaźników to na ten moment jest trudno 

określić, ponieważ trwają szczegółowe analizy wydatków, realizowane są tylko wydatki 

w zakresie obligatoryjnym, analizowane są także dochody, które wpływają z Ministerstwa 

Finansów i na chwilę obecną nie były przeprowadzane analizy związane z dodatkowym 

zadłużeniem z dodatkowymi kwotami wynikającymi ze wskaźnika art.242 i art.243 ustawy o 

finansach publicznych. 

Radny Sebastian Zimnal zwrócił się z pytaniem czy jest ryzyko w tym roku, że miasto 

Lędziny straci płynność finansową? 

Skarbnik Miasta odpowiedziała, że sytuacja w kraju jest dynamiczna i ciężko powiedzieć, 

jakie uzyskamy wpływy z Ministerstwa Finansów, jakie będą udziały w podatku 

dochodowym od osób fizycznych, czy dotacje będą wpływały w określonej wysokości 

określone w uchwale budżetowej i w określonych terminach. 

Radny Hubert Handy zwrócił się z pytaniem czy w naszej gminie są optymalizowane 

dochody i ograniczane wydatki? 

Skarbnik Miasta odpowiedziała, że do wszystkich jednostek organizacyjnych miasta oraz do 

wydziałów została skierowana informacje, że wszelkie wydatki muszą być uzgadniane. 

Dokonywane są tylko wydatki konieczne, obligatoryjne. 

Radny Szymon Simonicz zwrócił się z pytaniem jak były minimalizowane koszty przy drodze 

Plebiscytowej, gdzie dołożyliśmy do zaplanowanych pieniędzy jeszcze 70 000, 00 zł a także 

do ulicy Modrej oraz jak były minimalizowane koszty, gdy zakupiono nowe meble do 

Urzędu. 

Skarbnik Miasta odpowiedziała, że w zakresie ul. Plebiscytowej taka kwota została 

uchwalona budżecie na 2020 r., natomiast meble były zamówione i zaplanowane na początku 

toku. 

Radny Sebastian Zimnal zwrócił się o zrobienie 10 minut przerwy oraz przygotowanie 

dokumentów stwierdzających ile umów na inwestycje zostało podpisanych do dnia ogłoszenia 

w Polsce epidemii. Radny złożył zapytanie, jako wniosek formalny. 
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Głosowano wniosek w sprawie: 

Wniosek radnego Sebastiana Zimnala o 10 minut przerwy oraz przygotowanie dokumentów, 

jakie umowy zostały podpisane do czasu ogłoszenia stanu epidemii koronawirusa w Polsce. 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (11): Maria Głos, Hubert Handy, Tadeusz Ingram, Karol Kolny, Łukasz Kuczek, Elżbieta 

Ostrowska, Szymon Simonicz, Edward Urbańczyk, Paweł Wanot, Anna Wysocka, Sebastian 

Zimnal 

PRZECIW (1): Bogusław Noras 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2): Bogusław Dzierżak, Bogumiła Stolecka 

BRAK GŁOSU (1): Tomasz Kostyra 

Przewodnicząca ogłosiła 10 minut przerwy w obradach. 

Po przerwie Przewodnicząca wznowiła obrady XXVIII Nadzwyczajnej Sesji. 

Wykaz podpisanych umów został przesłany radnym na aplikację eSesja. 

Radny Sebastian Zimnal odniósł się do przedstawionego wykazu umów informując, ze do 

dnia ogłoszenia stanu epidemii nie została podpisana żadna umowa dopiero jest to 

prawdopodobnie działanie na szkodę miasta i niegospodarność. Można było z większości 

inwestycji zrezygnować lub zawiesić gdyż jest to kwota około półtora miliona złotych na 

wydatki inwestycyjne. 

Radny Tomasz Kostyra zwrócił się do radnego Zimnala czy w jego obliczeniach ujął też 

wstrzymanie inwestycji pt. ”wioska urwisów”, czy należy doliczyć 100 000, 00 zł do tego 

półtora miliona złotych, aby nie działać na szkodę gminy. 

Przewodnicząca poinformowała radnego Tomasza Kostyra, że nie ma czegoś takiego jak 

pytania do radnego. 

Radny Tomasz Kostyra poinformował, że chce uszczegółowić dane, aby mieć obraz 

i wiedzieć jak głosować. 
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Przewodnicząca upomniała radnego Tomasza Kostyra, że nie ma czegoś takiego jak dyskusja 

między radnymi na sesji. 

Naczelnik Wydziału Gospodarki Miejskiej Jacek Saternus przedstawił sprostowanie 

dotyczące kwoty 1 500 000, 00 zł wyjaśniając, że z kwoty 831 664, 50 zł na budowę 

efektywnego energetycznie oświetlenia drogowego Gmina pokrywa tylko 15% pozostała 

kwota to dofinansowanie przez GZM.  

Przewodnicząca poddała pod głosowanie projekt uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie emisji obligacji komunalnych oraz określenia zasad ich 

zbywania, nabywania i wykupu. 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 8, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (5): Bogusław Dzierżak, Tadeusz Ingram, Bogusław Noras, Bogumiła Stolecka, Paweł 

Wanot 

PRZECIW (8): Maria Głos, Hubert Handy, Karol Kolny, Łukasz Kuczek, Elżbieta 

Ostrowska, Szymon Simonicz, Edward Urbańczyk, Sebastian Zimnal 

BRAK GŁOSU (2): Tomasz Kostyra, Anna Wysocka 

Radna Anna Wysocka oświadczyła, że była przeciw a z przyczyn technicznych nie oddała 

głosu. 

Przewodnicząca oznajmiła, że uchwała w sprawie emisji obligacji komunalnych oraz 

określenia zasad ich zbywania, nabywania i wykupu nie została podjęta. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na 2020 rok. 

Wobec braku pytań Przewodnicząca poddała pod głosowanie projekt uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na 2020 rok. 

Wyniki głosowania 
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ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15): Bogusław Dzierżak, Maria Głos, Hubert Handy, Tadeusz Ingram, Karol Kolny, 

Tomasz Kostyra, Łukasz Kuczek, Bogusław Noras, Elżbieta Ostrowska, Szymon Simonicz, 

Bogumiła Stolecka, Edward Urbańczyk, Paweł Wanot, Anna Wysocka, Sebastian Zimnal 

Przewodnicząca oznajmiła, że uchwała w sprawie zmian w budżecie miasta na 2020 rok 

została podjęta. Uchwała otrzymała numer XXVIII/179/20 i stanowi załącznik nr 8 do 

protokołu.  

15. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Miasta 

Lędziny na lata 2020-2026. 

Przewodnicząca poinformowała, ze projekt uchwały dotyczy zmian związanych 

z fotowoltaiką. 

Radny Szymon Simonicz zwrócił się do Pani Skarbnik, jakie może być dofinansowanie, czy 

będzie na wysokim poziomie czy ok. 20-30%? 

Skarbnik Miasta odpowiedział, że dofinansowanie będzie na poziomie około 1 800 000, 00 zł 

natomiast wkład własny 659 000, 00 zł na lata 2021-2023. 

Radny Tomasz Kostyra oznajmił, że jest głęboko przekonany, że ten projekt jest bardzo 

ciekawy i cieszy się dużą popularnością wśród mieszkańców zwłaszcza, że Gmina pokrywa 

tylko 659 000, 00 zł na 3 lata i w obecnym roku budżetowym Gmina nie ponosi żadnych 

kosztów. Poprosił także o poparcie większości Rady. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Miasta Lędziny na 

lata 2020-2026. 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 8, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (5): Bogusław Dzierżak, Tadeusz Ingram, Tomasz Kostyra, Bogusław Noras, Bogumiła 

Stolecka 



18 

 

PRZECIW (8): Maria Głos, Hubert Handy, Karol Kolny, Łukasz Kuczek, Elżbieta 

Ostrowska, Edward Urbańczyk, Anna Wysocka, Sebastian Zimnal 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2): Szymon Simonicz, Paweł Wanot 

Przewodnicząca oznajmiła, że uchwała sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej 

Miasta Lędziny na lata 2020-2026 nie została podjęta. 

 

 

16. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Miasta 

Lędziny na lata 2020-2026. 

Przewodnicząca poinformowała, że projekt uchwały dotyczy termomodernizacji budynku 

przy ul. Pokoju 106. 

Radny Łukasz Kuczek zwrócił się z pytaniem termomodernizacja budynku obejmuje także 

ppoż, instalacja elektryczna oraz czy w przypadku nie wyrażenia zgody grozi zamknięcie 

budynku? 

Naczelnik Wydziału Gospodarki Miejskiej Jacek Saternus wyjaśnił, że te pracy należy 

wykonać, prawdopodobnie będą to koszty niekwalifikowane. Prace będą wykonywane 

w kilku etapach. 

Radny Szymon Simonicz zapytał, jaka będzie kwota dofinansowania i jaki jest wkład własny 

Gminy? 

Skarbnik Miasta odpowiedziała, że łączne wydatki inwestycji wynoszą 2 354 000, 00 zł 

Dofinansowanie 1 624 00, 00 zł koszt Gminy 730 000, 00 zł. Realizacja zadania obejmuje lata 

2020-2022. 

 W 2020 roku tylko koszt Gminy 20 000, 00 zł 

 W 2021 roku łączne wydatki 1 000 000, 00 zł w tym koszt Gminy 150 000, 00 zł, 

dofinansowanie 850 000, 00 zł. 

 W 2022 roku łączne wydatki 1 334 000, 00 zł w tym koszt Gminy 560 000, 00 zł, 

dofinansowanie 774 000, 00 zł 
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Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Miasta Lędziny na 

lata 2020-2026. 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (9): Bogusław Dzierżak, Tadeusz Ingram, Tomasz Kostyra, Łukasz Kuczek, Bogusław 

Noras, Szymon Simonicz, Bogumiła Stolecka, Paweł Wanot, Sebastian Zimnal 

PRZECIW (2): Maria Głos, Anna Wysocka 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4): Hubert Handy, Karol Kolny, Elżbieta Ostrowska, Edward 

Urbańczyk  

Przewodnicząca oznajmiła, że uchwała w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie 

Finansowej Miasta Lędziny na lata 2020-2026 została podjęta. Uchwała otrzymała numer 

XXVIII/180/20 i stanowi załącznik nr 9 do protokołu.  

17. Zajęcie stanowiska w zakresie przejęcia przez Gminę Lędziny nieruchomości od 

Spółki Restrukturyzacji Kopalń. 

Radny Sebastian Zimnal zwrócił się Burmistrz Miasta oraz mieszkańców: 

„Pani Burmistrz oraz szczególnie Szanowni mieszkańcy, chciałbym w tym punkcie 

wszystkim Państwu pokazać slajd, jaki Pani Burmistrz wydała podczas II tury wyborów na 

Burmistrza Miasta. Na slajdzie jednoznacznie przejęła Pani grunty, brawo, wszyscy na 

osiedlu Ziemowit cieszyli się i opowiadali jak to będziemy mieć chodniki, drogi dojazdowe, 

dziś przychodzi Pani do Nas do Rady Miasta i pyta o zdanie? Jak to jest? Czy my chcemy 

przejąć te tereny? Czy Pani w tej drugiej turze wyborów na Burmistrza Miasta kłamała?  

Odpowiem wszystkim na żywo tak kłamała Pani i terenów do dziś nie przejęła. Sam mecenas 

odpowiedzialny za obsługę prawną powiedział mi widząc ten slajd, ze jest to jednoznaczne, 

że pani te tereny przejęła. Teraz nas Pani pyta o zgodę? Jak to jest możliwe, że pani 

odpowiada za miasto i jak przychodzi trudny temat to zwraca się Pani do nas o radę, co mamy 

Pani odpowiedzieć? Nie współpracuje Pani z nami w ogóle a teraz chce naszego poparcia. 
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Powiedziała Pani wprost mieszkańcom przejęłam te tereny, więc mojej ocenie opinia rady jest 

Pani do niczego nie potrzebna. Wszyscy w tych obszarach czekają na remonty, więc proszę 

zabrać się za solidną pracę, aby zrealizować potrzeby mieszkańców i proszę pamiętać, że nie 

tylko rada będzie Panią rozliczać, ale także mieszkańcy Lędzin” 

Radny Sebastian Zimnal pokazał do kamery slajd, który Burmistrz Miasta opublikowała na 

portalu społecznościowym facebook w czasie trwania II tury wyborów na Burmistrza Miasta. 

Burmistrz Miasta zwróciła się, aby radny Sebastian Zimnal odczytał dokładnie slajd. 

Radny Sebastian Zimna odczytał tekst umieszczony na slajdzie cyt: „Szanowni Mieszkańcy, 

Jest mi niezmiernie miło poinformować, że moje trzyletnie starania o przejęcie od podmiotu 

górniczego na Ziemowicie zakończyły się sukcesem. 17 Września 2015 r. (trzy lata temu) 

został podpisany protokół uzgodnień pomiędzy Gminą Lędziny a Kompanią Węglową – 

poprzednikiem prawnych SRK S.A – w sprawie nieodpłatnego przekazania nieruchomości. 

18 Października 2018 r. wpłynęło do Urzędu miasta pismo od SRK S.A wraz 

z porozumieniem w sprawie darowizny nieruchomości pozostałych do przekazania. Gmina 

Lędziny stanie się właścicielem terenów położonych przy osiedlu na Ziemowicie. Dzięki 

temu będziemy mogli rozpocząć planowanie i realizację inwestycji tak oczekiwanych przez 

mieszkańców osiedla na Ziemowicie. Podpisano Krystyna Wróbel”. 

Burmistrz Miasta zwróciła się do mieszkańców cyt.: ” Szanowni Mieszkańcy radny Zimnal 

w tym momencie bardzo mnie obraził i podaje nieprawdę, oszukuje Państwa, dlaczego? 

Dlatego, że nie potrafi czytać tekstu ze zrozumieniem… podpisanie protokołu uzgodnień to 

nie jest jednoznaczne z podpisaniem umowy, owszem w tym tekście jest wyraźne napisane, 

że zostało przedstawiony i podpisany przeze mnie protokół uzgodnień, jak najbardziej z tym 

się zgadzam, ale nie jest to jednoznaczne z przekazaniem i notarialnym podpisaniem przejęcia 

działek” 

Ponadto Pani Burmistrz wyjaśniła, że na każdej sesji na zadawane pytania są udzielane 

odpowiedzi zarówno ustne i pisemne, na jakim Gmina jest etapie przejmowania działek. 

6 marca 2020 r. do Urzędu miasta wpłynęła informacja o możliwości podpisania 

porozumienia i jednocześnie podpisania aktu notarialnego w terminie do uzgodnienia 

z Gminą. 
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Burmistrz poinformowała, że od 6 marca w Wydziale Gospodarki Nieruchomościami (…) są 

przygotowane materiały, które nieruchomości Gmina może przejąć w formie darowizny wraz 

z kosztami. Wśród nieruchomości znajdują się nie tylko działki na osiedlu Ziemowit, ale są 

także inne działki, do dnia dzisiejszego nie otrzymano informacji zwrotnej, o którą 

poproszono radnych czy Gmina ma przejąć wszystkie działki czy tylko część lub wskazane 

przez radnych. 

Spółka Restrukturyzacja Kopalń przesłała przypomnienie czy Gmina nadal jest 

zainteresowana przejęciem działek Burmistrz Miasta ponownie wystąpiła drogą mailową, aby 

radni zajęli w tej sprawie stanowisko, niestety radni po raz kolejny nie zajęli stanowiska w tej 

sprawie. 

Burmistrz Miasta poinformowała, że w takiej sytuacji podpisze porozumienie na przejęcie 

wszystkich wskazanych działek przez SRK. 

Radny Szymon Simonicz zgłosił wniosek formalny o zakończenie dyskusji i przejście do 

opiniowania lub kolejnego punku obrad. 

Głosowano wniosek w sprawie: 

 Wniosek radnego Szymona Simonicz o zakończenie dyskusji nad punktem 7 w zakresie 

zajęcia stanowiska w zakresie przejęcia przez Gminę Lędziny nieruchomości od Spółki 

Restrukturyzacji Kopalń. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (13): Bogusław Dzierżak, Maria Głos, Hubert Handy, Tadeusz Ingram, Karol Kolny, 

Łukasz Kuczek, Bogusław Noras, Elżbieta Ostrowska, Szymon Simonicz, Bogumiła 

Stolecka, Edward Urbańczyk, Paweł Wanot, Anna Wysocka 

PRZECIW (1): Tomasz Kostyra 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1): Sebastian Zimnal 

Głosowano w sprawie: 

Stanowisko Rady Miasta za przejęciem przez Gminę Lędziny nieruchomości od Spółki 

Restrukturyzacji Kopalń. 
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Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (8): Bogusław Dzierżak, Hubert Handy, Tadeusz Ingram, Bogusław Noras, Elżbieta 

Ostrowska, Bogumiła Stolecka, Anna Wysocka, Sebastian Zimnal 

PRZECIW (1): Tomasz Kostyra 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4): Maria Głos, Karol Kolny, Łukasz Kuczek, Edward Urbańczyk 

BRAK GŁOSU (2): Szymon Simonicz, Paweł Wanot 

 

18. Interpelacje i zapytania radnych. 

Przewodnicząca Rady Miasta złożyła interpelację w sprawie ograniczenia liczby kursów 

autobusu linii 166. Interpelacja stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 

Radna Elżbieta Ostrowska złożyła interpelację, która stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 

Radna Elżbieta Ostrowska złożyła zapytanie o treści: „ Ukazały się już w dzienniku 

informacje o kolejnym etapie odmrażania pracy urzędów zgodnie z rozporządzeniem Rady 

Ministrów z dnia 16.05.2020 r. od poniedziałku 25.05 br. urzędy administracji publicznej 

w tym samorządowej są zobowiązane do przywrócenia bezpośredniej obsługi obywateli 

z zachowaniem odpowiednich rygorów sanitarnych. W każdym urzędzie przy zachowaniu 

wymogów sanitarnych będzie możliwość osobistego załatwiania spraw dopuszczalna liczba 

interesantów przebywających, w tym samym czasie, w jednym pomieszczeniu nie może być 

większa niż 1osoba na jedno stanowisko obsługi, nie wliczając osób obsługujących 

interesantów. Powyższe zmiany są skorelowane z uchyleniem przepisów wstrzymujących 

bieg terminów administracyjnych, które zaczną biec ponownie od 25 maja 2020 roku. 

Jak to będzie wyglądało w naszym urzędzie? Czy wrócimy już na Salę Sesyjną?”. 

Zastępca Burmistrza Miasta odpowiedziała na pytanie radnej Elżbiety Ostrowskiej 

wyjaśniając, że bezpośrednia obsługa interesantów to jest ona cały czas świadczona po 

uprzednim umówieniu się z zachowaniem reżimu sanitarnego. Urząd nigdy nie był całkowicie 

zamknięty dla petentów. Jeżeli chodzi o Salę Sesyjną to radni cały czas obradują na Sali 

Sesyjnej, którą teraz jest sala widowiskowo-kinowa. 
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Radny Hubert Handy złożył zapytanie o treści: „Proszę o informację, na jakim etapie są 

rozmowy pomiędzy zainteresowanymi stronami na temat przejęcia gruntów w okolicy 

Przychodni Specjalistycznej i budynku Gimnazjum Nr 1”. 

Zastępca Burmistrza Miasta zwróciła się, aby radny sprecyzował pytanie, o które grunty 

i strony chodzi. 

19. Wolne wnioski i oświadczenia radnych. 

Radna Elżbieta Ostrowska odczytała oświadczenie: 

„Szanowni Mieszkańcy, 

Pragnę poinformować, że zamieszczone przez panią Burmistrz Krystynę Wróbel 

informacje na stronie głównej Urzędu Miasta w dniu 30.04.2020 r. o Nadzwyczajnej Sesji 

Rady Miasta mijają się z prawdą.  

Przewodnicząca Rady Miasta na wniosek Burmistrza Miasta Lędziny w dniu 

28.04.2020r. zwołała Sesję na dzień 30.04.2020 r. o godz.13.00 w trybie stacjonarnym w Sali 

Sesyjnej z ewentualnym wykorzystaniem również pomieszczenia przy Sali Sesyjnej, które 

zwyczajowo podczas obrad rady miasta jest przeznaczone dla mieszkańców. W odpowiedzi 

w dniu 29.04.2020 r. z biura-rady zostały wysłane dokumenty do podpisania o zwołaniu 

XXVII Sesji Rady Miasta Lędziny w dniu 30 kwietnia 2020 r. o godz. 13.00 w Sali 

Widowiskowo-Kinowej przy Urzędzie Miasta Lędziny ul. Lędzińska 55, bez informacji, 

w jakim trybie będzie prowadzona. W przeświadczeniu, że będzie wszystko przygotowane 

pod względem technicznym przez Urząd Miasta Lędziny i XXVII Sesja Rady Miasta będzie 

prowadzona w trybie stacjonarnym, co zapewni pełny udział w obradach każdemu radnemu, 

Przewodnicząca Rady Miasta, mimo że tylko ona jest uprawniona do wyznaczania miejsca 

obrad Sesji Rady Miasta, podpisała dokumenty o zwołaniu XXVII Sesji Rady Miasta Lędziny 

w Sali Widowiskowo-Kinowej. To Burmistrz napisała wyznaczam na salę sesyjną, salę 

widowiskowo – kinową. 

Po otworzeniu posiedzenia przez Przewodniczącą Rady Miasta okazało się, że 

urządzenia i system elektroniczny nie działał sprawnie, co miało już miejsce na poprzedniej 

sesji jak i komisjach, które się do tej pory odbyły. Ze względu na to, że sprawy, którymi mieli 

zajmować się radni, były dla miasta bardzo ważne, a nie można było prowadzić obrad, bo 

głos się zawieszał oraz znikał obraz, a ponadto Sesja nie była transmitowana na żywo i to 

również był powód, aby przerwać sesję.  
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Ostatnie przygotowania Sesji, jak i komisji, a także odcięcie radnych od wszelkiej 

informacji, które nasiliły się w czasie ogłoszenia stanu epidemicznego, urągają wszelkim 

cywilizowanym standardom, nie mówiąc o łamaniu przepisów ustawy o samorządzie 

gminnym jak i ustawy o COWID-19. Chcemy tutaj dobitnie podkreślić, że decyzja w tym 

zakresie tj. formie prowadzenia Sesji czy Komisji pozostawiona jest wyłącznie uznaniu 

Przewodniczącego Rady Miasta, który podejmując decyzje dotyczące zastosowania 

trybu pracy opisanego w ww. przepisach / i ustawy COWID – 19/, musi brać pod uwagę 

możliwość zapewnienia radnym pełnego udziału w posiedzeniu rady, w tym w procesie 

głosowania, oraz zapewnienia jawności tegoż posiedzenia. 

Według statutu naszego miasta paragraf 20, cytuję „Burmistrz obowiązany jest 

udzielić Radzie wszelkiej pomocy technicznej, organizacyjnej i prawnej w przygotowaniu 

i odbyciu Sesji”. Sprawy zawarte w programie sesji należało przedyskutować 

i przeanalizować, gdyż dotyczyły między innymi finansów miasta. Podjęcie uchwały 

o kolejnym zadłużeniu dla miasta / 3.500.000 obligacje/ nie może odbywać się w pośpiechu 

i bez szczegółowych analiz. Pragnę zauważyć, że materiały z analizami otrzymaliśmy na parę 

godzin przed sesją. 

Stwierdzenie przez panią Burmistrz Krystynę Wróbel, że emisja obligacji w tej chwili 

ma pokryć min. skutki pandemii jest NIEPRAWDĄ. Obligacje mają pokryć braki 

w płynności finansowej miasta.  Mówiąc prostym językiem w kasie urzędu nie ma 

pieniędzy. Należy wyjaśnić, jaki ważny jest powód, że już w kwietniu jest utrata tej 

płynności, skoro w styczniu było wielkie oburzenie ze strony Pani Burmistrz, że jako radni 

obniżamy planowane wydatki, aby zmniejszyć zadłużenie.  

Dodam jeszcze, bo to bardzo ważne, że gdy ważyły się losy budżetu, to Pani 

Burmistrz wybrała się w tym czasie na dwutygodniowy urlop i radni nie mogli podjąć 

konstruktywnej dyskusji z Burmistrzem, jako autorem projektu uchwały budżetowej – 

zaznaczę, że nie kwestionujemy tutaj zasadności należnego odpoczynku, stwierdzamy tylko 

fakt. 

Szanowni mieszkańcy skutki pandemii będą dopiero znane w II półroczu 2020 r., ale 

trzeba je na bieżąco analizować.  Z przedstawionej tuż przed Sesją analizy wynika, że na 

koniec maja brak płynności może kształtować się na poziomie 2 751 281, 25 zł. / 2. 760.000 

zł/. 

Pani Burmistrz posiada pani upoważnienie dla Burmistrza do zaciągania pożyczki 

w rachunku bieżącym, które wynosi 2. 500. 000 zł, to proszę z niego korzystać 

i pokrywać przejściowy deficyt a nie zadłużać naszymi rękoma miasto!  
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Pragnę zauważyć, że podany brak płynności to jest szacunek. W zestawieniu, które 

podała burmistrz są wydatki na ZUS dla oświaty, a przecież tarcza COWID -19 pozwala 

przesuwać płatności. Czy wystąpiliście Państwo o odroczenie opłat na czas późniejszy?  Pani 

Burmistrz proszę, aby odpowiedziała Pani na piśmie, kto poniesie odpowiedzialność, jak 

miasto po pierwsze utraci płynność, a po drugie utraci zdolność kredytową? Dzisiejsze 

zadłużenie, to około 20 mln. 

Pani Burmistrz zwracam się do Pani o „uczciwą grę”. Dlaczego w styczniu nie 

informowała nas Pani o trudnej sytuacji Gminy? Radni muszą dostać prawdziwe, rzetelne 

informacje, aby podejmować odpowiednie decyzje. Jako radna składam interpelacje na temat 

finansów miasta i czekam na dokładną odpowiedź jak wyglądają te finanse na dzień 

dzisiejszy. Tylko wtedy można podjąć dyskusję i decyzję, co dalej. Proszę o tym pamiętać.  

Szanowni Mieszkańcy, chciałabym się teraz odnieść do Was, bo to jedyna możliwość, 

ponieważ coraz więcej osób ogląda transmitowane Sesje. Jako radni jesteśmy pozostawieni 

sami sobie. Nie stoją za nami ani sztaby urzędników, dziś w Gminie zatrudnionych, jako 

główni specjaliści, ani prawnicy. Nie mamy dostępu do miejskich mediów.  

Przypomnę, że miejska gazeta obecnie powołana jest do życia drogą zarządzenia Pani 

Burmistrz, nie uchwałą Rady Miasta jak było wcześniej. Nie ma też Rady Programowej, która 

mogła pośrednio wpływać na kształt informacji podawanej opinii publicznej. Szanowni 

Mieszkańcy, dziś całe media są skupione w rękach Burmistrza Miasta – Krystyny Wróbel. 

Każda nasza prośba o podanie naszego – Rady Miasta stanowiska albo części radnych jest 

torpedowana ze strony włodarza. Czy to są standardy XXI wieku? Czy jest zachowany 

obiektywizm? Gdzie możliwość wypowiedzenia się drugiej strony, przecież „kij ma dwa 

końce?”. Media miejskie, to również media mające służyć Radzie Miasta.  

Szanowni Mieszkańcy – tego nie ma. A co jest? Populizm i jeszcze raz populizm. 

Nasza Pani Burmistrz poprzez media publiczne kreuje swój nieskazitelny wizerunek, przy 

okazji przedstawiając permanentnie część Rady Miasta w złym świetle.  

Nieustannie próbuje też obarczać nas winą za wszystkie swoje niepowodzenia, za brak 

umiejętności podejmowania decyzji. Próbuje bezpodstawnie przerzucać odpowiedzialność, 

tak jak w przypadku konieczności podjęcia decyzji o otwarciu z dniem 6 maja br. żłobków 

i przedszkoli. Niestety Pani Burmistrz, to nie była nasza, czyli radnych prerogatywa.   

To Pani tak jak inni prezydenci, burmistrzowie polskich miast wraz z dyrektorami 

żłobków i przedszkoli za zgodą rodziców mieli tę decyzję podjąć, w oparciu o odpowiednie 

wytyczne i pod warunkiem zachowania reżimu sanitarnego.  
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Dlatego Pani Burmistrz może warto najpierw usiąść do konstruktywnej rozmowy przy 

stole, a nie chować się w urzędzie i zasłaniać się ciągle pandemią, którą wykorzystuje Pani, 

aby destabilizować pracę Rady Miasta.  

Pytam Panią, Pani Burmistrz czy powstrzyma Pani swój złośliwy, kłamliwy język 

w przestrzeni publicznej. Pani Burmistrz my radni chcemy ratować miasto, chcemy z Panią 

współpracować, ale proszę pamiętać, że Pani nieudolność będziemy kontrolować, bo kontrola 

nad finansami to teraz kluczowa kwestia. 

Dziękuje za uwagę. Radna VIII kadencji Elżbieta Ostrowska”. 

Oświadczenie stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 

Radna Elżbieta zawróciła się do Burmistrz Miasta czy takie oświadczenie będzie można 

zamieścić na stronie Urzędu Miasta? 

Przewodnicząca Rady Miasta złożyła wniosek formalny o przerwę w obradach XXVIII 

Nadzwyczajnej Sesji Rady Miasta do dnia 25 maja 2020 r. godz. 13.00 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Wniosek Przewodniczącej Rady Miasta o przerwę w obradach XXVIII Nadzwyczajnej Sesji 

Rady Miasta do dnia 25.05.2020 r. godzina 13.00.  

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 4, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (8): Bogusław Dzierżak, Maria Głos, Hubert Handy, Tadeusz Ingram, Elżbieta 

Ostrowska, Edward Urbańczyk, Paweł Wanot, Anna Wysocka 

PRZECIW (4): Tomasz Kostyra, Łukasz Kuczek, Bogusław Noras, Szymon Simonicz 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2): Karol Kolny, Sebastian Zimnal 

BRAK GŁOSU (1): Bogumiła Stolecka 

W wyniku głosowania Przewodnicząca ogłosiła przerwę w obradach do dnia 25 maja 2020 r. 

do godziny 13.00 

Szczegółowa dyskusja znajduje się pod linkiem:  

https://www.youtube.com/watch?v=5boYzojE1Bg&t=8701s 

 

 

https://www.youtube.com/watch?v=5boYzojE1Bg&t=8701s
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Część trzecia obrad w dniu 25.05.2020 r. godz. 13.00  

W dniu 25.05.2020 r. o godzinie 13.00 Przewodnicząca wznowiła obrady XXVIII 

Nadzwyczajnej Sesji Rady Miasta. 

Obecność potwierdziło 12 radnych. 

Radni Szymon Simonicz, Bogusław Noras, Karol Kolny usprawiedliwili swoją nieobecność 

na 3 części obrad XXVIII Nadzwyczajnej Sesji. 

Przewodnicząca stwierdziła prawomocność kontynuowanych obrad. 

Przewodnicząca kontynuowała punkt Wolne wnioski i oświadczenia radnych. 

Radny Edward Urbańczyk złożył wniosek. 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Wniosek radnego Edwarda Urbańczyka, aby wyremontować uszkodzoną nawierzchnię 

chodnika na ulicy Zacisze w Lędzinach 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (11): Bogusław Dzierżak, Maria Głos, Tadeusz Ingram, Tomasz Kostyra, Łukasz Kuczek, 

Elżbieta Ostrowska, Bogumiła Stolecka, Edward Urbańczyk, Paweł Wanot, Anna Wysocka, 

Sebastian Zimnal 

NIEOBECNI (4): Hubert Handy, Karol Kolny, Bogusław Noras, Szymon Simonicz 

Radny Łukasz Kuczek złożył wniosek. 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Wniosek radnego Łukasza Kuczek o udostępnienie informacji ilu przedsiębiorców złożyło 

wnioski o zwolnienie z podatków. Ile wniosków zostało rozpatrzonych pozytywnie, ile 

negatywnie i uzasadnienia do tych odpowiedzi. 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (9): Maria Głos, Tadeusz Ingram, Tomasz Kostyra, Łukasz Kuczek, Elżbieta Ostrowska, 

Bogumiła Stolecka, Paweł Wanot, Anna Wysocka, Sebastian Zimnal 
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WSTRZYMUJĘ SIĘ (1): Bogusław Dzierżak 

BRAK GŁOSU (1): Edward Urbańczyk  

NIEOBECNI (4): Hubert Handy, Karol Kolny, Bogusław Noras, Szymon Simonicz 

Radny Tomasz Kostyra odniósł się w formie oświadczenia odnośnie sposobu głosowania 

w temacie przejęcia działek od Spółki restrukturyzacji Kopalń cyt: „ moje stanowisko jest 

takie, że jak najbardziej powinniśmy przejmować działki będące własnością Spółki 

restrukturyzacji Kopalń jednak pod pewnymi warunkami a mianowicie takimi, że spółka 

powinna realizować obowiązki właściciela a tym samym doprowadzić ten teren 

i infrastrukturę do należytego stanu technicznego i funkcjonalnego. Nie może być tak, że 

spółka żąda od nas z jednej strony zwrotu ogromnych pieniędzy, mówimy tutaj o rzędzie 

około pięciu milionów złotych jednocześnie oddając nam totalnie zdewastowane, nienadające 

na chwilę obecną tereny. Dlatego wnioskuje do władz miasta, aby w trakcie negocjacji 

związanych z przejęciem tych terenów stały na mocnym stanowisku, aby spółka tak czy 

inaczej przekazuje nam te tereny jednak ponosi pewne nakłady, aby ten teren był dobry 

w użytkowaniu dla mieszkańców, żeby ta infrastruktura została doprowadzona przynajmniej 

do takiego podstawowego nadającego się do użytkowania stanu”. 

Radny Tomasz Kostyra w drugim oświadczeniu odniósł się do programów związaniem 

z fotowoltaiką: 

„Proszę i liczę na to, że programy ekologii, pro ekologiczne znajdą poparcie w Radzie Miasta, 

tym bardziej, że wszystkie komitety w trakcie kampanii wyborczej popierały tą ideę…mam 

akurat tutaj wyrywki z paru komitetów wyborczych i w jednym jest na przykład bardzo 

ciekawe stwierdzenie: pozyskanie i wdrożenie środków na nowoczesne i ekologiczne źródła 

energii fotowoltaika, to akurat Pan Kuczek popierał swoimi slajdami, zdjęciami i radny 

Sebastian Zimnal, pozostałe komitety, w tym komitet, który ja reprezentuje i parę osób 

będących an Sali również wspierali fotowoltaikę, były też komitety pana Barcika, również 

Pani Burmistrz Krystyny Wróbel i radni, którzy ją wspierali, kontynuowali dobre zmiany też 

popierali fotowoltaikę, także proszę, apeluję, idea jest szczytna w trakcie wyborów wszyscy 

się nią podpierali, także liczę, ze tez tutaj znajdziemy jakiś konsensus i wrócimy do starych 

dobrych idei. Dziękuję bardzo”. 

Do posiedzenia dołączył radny Hubert Handy. 
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Radny Sebastian Zimnal złożył wniosek. 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Wniosek radnego Sebastiana Zimnal o likwidację wiaty przystankowej na osiedlu Ziemowit i 

zamontowanej nowej. 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (10): Bogusław Dzierżak, Maria Głos, Hubert Handy, Tomasz Kostyra, Łukasz Kuczek, 

Elżbieta Ostrowska, Bogumiła Stolecka, Edward Urbańczyk, Anna Wysocka, Sebastian 

Zimnal 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1): Tadeusz Ingram 

BRAK GŁOSU (1): Paweł Wanot 

NIEOBECNI (3): Karol Kolny, Bogusław Noras, Szymon Simonicz 

Radny Łukasz Kuczek wydał oświadczenie odnosząc się do oświadczenia radnego Tomasza 

Kostyry cyt: „ Dobrze, że Pan zauważył, że to komitet wyborczy miał taki swój program 

odnośnie nie tylko fotowoltaicznych ogniw, z komitetu wyborczego naszego dostały się tylko 

dwie osoby i wie Pan jak to działa, nie każdy musi mieć takie samo zdanie po pierwsze, a po 

drugie, jeśli chodzi o ekologię, to tak jak już wspominałem na poprzedniej sesji, ogniwa 

fotowoltaiczne nic nam nie poprawią na dzień dzisiejszy, ponieważ osoby, które chcą je 

założyć już palą albo gazem albo mają piece na ekogroszek. My musimy się zająć tym, aby te 

kopciuchy najpierw powymieniać, tak jak tu radny Kolny na ostatniej sesji powiedział: można 

przystąpić do innego programu i udostępnić na przykład ludziom za darmo zbiorniki na wodę, 

bo to są główne problemy a nie fotowoltaika, której skorzystają Ci, którzy mają na to dużo 

kasy i już są ekologiczni. Dziękuję.” 

Radny Hubert Handy złożył wniosek. 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Wniosek radnego Huberta Handy o informację, na jakim etapie są rozmowy pomiędzy 

zainteresowanymi stronami na temat przejęcia gruntów w okolicy Przychodni 

Specjalistycznej i byłego budynku Gimnazjum Nr 1. 

Wyniki głosowania 



30 

 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

 ZA (12): Bogusław Dzierżak, Maria Głos, Hubert Handy, Tadeusz Ingram, Tomasz Kostyra, 

Łukasz Kuczek, Elżbieta Ostrowska, Bogumiła Stolecka, Edward Urbańczyk, Paweł Wanot, 

Anna Wysocka, Sebastian Zimnal 

NIEOBECNI (3): Karol Kolny, Bogusław Noras, Szymon Simonicz 

Przewodnicząca rady Miasta złożyła następujące wnioski. 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Wniosek Przewodniczącej Marii Głos o wykonanie naprawy nawierzchni ul. Polnej 

w Lędzinach obiecanej mieszkańcom tej ulicy w ubiegłym roku decyzją Burmistrza Miasta 

Lędziny. Obecny stan nawierzchni tej ulicy świadczy o tym, że doraźne zasypanie dziur 

żółtym kamieniem nie wystarczy. 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (10): Bogusław Dzierżak, Maria Głos, Hubert Handy, Tadeusz Ingram, Tomasz Kostyra, 

Łukasz Kuczek, Elżbieta Ostrowska, Edward Urbańczyk, Anna Wysocka, Sebastian Zimnal 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1): Paweł Wanot 

BRAK GŁOSU (1): Bogumiła Stolecka 

NIEOBECNI (3): Karol Kolny, Bogusław Noras, Szymon Simonicz 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Wniosek Przewodniczącej rady Miasta o uwzględnienie w inwestycjach Urzędu Miasta 

Lędziny w 2020 r. wykonanie oświetlenia ul. Goławieckiej bocznej na wykonanie oświetlenia 

tej ulicy został wykonany projekt, którego termin ważności mija z końcem 2020 r. Koszt 

wykonanej dokumentacji 35 tysięcy złotych. Niewykonanie tego oświetlenia w tym roku 

będzie wyrazem dużej niegospodarności ze strony Urzędu Miasta Lędziny, bo w obecnej 

sytuacji finansowej Miasta Lędziny nie stać na takie straty. 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 
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ZA (8): Maria Głos, Hubert Handy, Łukasz Kuczek, Elżbieta Ostrowska, Edward Urbańczyk, 

Paweł Wanot, Anna Wysocka, Sebastian Zimnal 

PRZECIW (1): Bogusław Dzierżak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2): Tomasz Kostyra, Bogumiła Stolecka 

BRAK GŁOSU (1): Tadeusz Ingram 

NIEOBECNI (3): Karol Kolny, Bogusław Noras, Szymon Simonicz 

Radny Tomasz Kostyra złożył wniosek. 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Wniosek radnego Tomasza Kostyry o przedstawienie Radzie Miasta programów unijnych, 

rządowych itp. w ramach, których istnieje możliwość dofinansowania mieszkańcom instalacji 

fotowoltaicznych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (8): Bogusław Dzierżak, Hubert Handy, Tadeusz Ingram, Tomasz Kostyra, Elżbieta 

Ostrowska, Bogumiła Stolecka, Edward Urbańczyk, Paweł Wanot 

PRZECIW (2): Łukasz Kuczek, Anna Wysocka 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2): Maria Głos, Sebastian Zimnal 

NIEOBECNI (3): Karol Kolny, Bogusław Noras, Szymon Simonicz 

20. Komunikaty i informacje. 

Przewodnicząca rady Miasta odczytała komunikat tj. informację, która została wysłana do 

Nadzoru Prawnego w związku z rozpatrzeniem skargi na Panią Burmistrz Miasta Lędziny cyt:  

„ W dniu 9.12.2020 r. Przewodniczący Klubu Radnych „Wspólnie dla Lędzin” złożył 

w kancelarii ogólnej Urzędu Miasta Lędziny skargę na Burmistrz Miasta Lędziny skierowaną 

do Przewodniczącej Komisji Skarg, Wniosków i Petycji radnej pani Bogumiły Stoleckiej. 

Zgodnie ze statutem Gminy Lędziny Przewodniczący tej komisji w terminie do 7 dni od daty 

wpływu zwołuje posiedzenie celem rozpatrzenia odpowiednio skargi, wniosku lub petycji, 

czyli licząc od daty wpływu posiedzenie miało być zwołane do 16.12. 2020 r. jednak 

Przewodnicząca tej komisji nie zwołała tego posiedzenia i pytała członków komisji w tym 
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skarżącego Łukasza Kuczka, kiedy ma tą komisje zwołać. Pan Kuczek jej odpowiedział 

cytuję „ to Pani jest Przewodniczącą i powinna wiedzieć, kiedy ją powinna zwołać” jednak 

Pani Stolecka zwołała posiedzenie Komisji Skarg, Wniosków i Petycji dopiero 13.01.2020 r. 

w dniu, gdy Pani Burmistrz rozpoczęła urlop wypoczynkowy, tym samym przekroczony 

został termin do 30 dni jak mówi artykuł 237 kpa, jak pisałam w poprzednim piśmie klub 

radnych „Wspólnie dla Lędzin” uważa to za celowe działanie, jednak Przewodnicząca 

Komisji Skarg, Wniosków i Petycji do dzisiaj odmawia wyjaśnień w tej sprawie. Nie 

wystosowano pisma o przedłużenie terminu załatwienia skargi do skarżącego radnego 

Łukasza Kuczka, bo Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji radna Bogumiła 

Stolecka poinformowała wszystkich członków tej komisji w tym radnego Łukasza Kuczka 

z zachowaniem terminu do 30 dni od daty wpływu skargi o zwołaniu posiedzenia Komisji 

Skarg, Wniosków i Petycji wyznaczając termin załatwienia sprawy skargi i posiedzenia 

w dniu 13.01.2020 r., tłumacząc się okresem świątecznym, czyli został zachowany art. 36 

kpa. 

Chciałam poinformować, co moim zdaniem, w jakim stopniu tłumaczy Przewodniczącą 

Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, że przed sesją w dniu 19.12.2019 radni byli zajęci 

analizowaniem uchwały budżetowej, bo zgodnie z ustawą na tej sesji miała być podjęta 

uchwała zatwierdzająca budżet miasta Lędziny na 2020 rok, niestety nie udało się i z uchwałą 

budżetową męczyliśmy się do sesji 30.01.2020 r., w której porządku był również projekt 

uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na Burmistrz Miasta Lędziny. Każdy radny 

zawiadomieniem o terminie sesji dostał zatwierdzony przez Przewodniczącego porządek 

obrad, jak już pisałam ze względu na nieobecność Pani Burmistrz na posiedzeniu Komisji 

Skarg, Wniosków i Petycji i nie wpisanie uzasadnienia skargi skarżący to jest radny Łukasz 

Kuczek złożył wniosek o wycofanie uchwały dotyczący skargi na panią Burmistrz z porządku 

obrad i większością głosów ta uchwała została wycofana. Jednak tak jak pisałam Pani 

Stolecka Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, mimo, że wysłałam prośbę 

o zwołanie posiedzenia tej komisji przed seją 30.01.2020 tego posiedzenia nie zwołała 

i podała nieprawdziwą informację na sesji, że mój mail do niej nie doszedł. 

Kolejne posiedzenie zwołała na dzień 13.02.2020 r. wskazując nowy termin załatwienia 

sprawy i na tym posiedzeniu radni większością przegłosowali pozytywnie skargę na Panią 

Burmistrz. Skarga była procedowana na posiedzeniu komisji rady miasta i projekt uchwały w 

sprawie rozpatrzenia skargi na Panią Burmistrz był w porządku XXV Sesji Rady Miasta 
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Lędziny w dniu 27.02.2020 r. i uchwałą numer XXV/158/20 została podjęta przez Radę 

Miasta. Skarga na panią Burmistrz większością głosów została uznana za zasadną. 

Na XXV Sesję Rady Miasta Lędziny jak na każdą sesję skarżący radny Łukasz Kuczek 

i każdy radny dostał zawiadomienie o sesji z zatwierdzonym porządkiem obrad a Pani 

Burmistrz Miasta Lędziny dostała zaproszenie z zatwierdzonym porządkiem obrad. Kopie 

tego wszystkiego posłałam do Nadzoru Prawnego. Skarżący radny Łukasz Kuczek jest 

członkiem Komisji Wniosków, Skarg i Petycji i poprzez zawiadomienie o kolejnych 

posiedzeniach tej komisji oraz o zawiadomieniach o komisjach rady miasta i sesjach wraz 

z zatwierdzonym porządkiem obrad, na których był obecny i miał an bieżąco informacje na 

temat całego przebiegu załatwienia sprawy i sposoby załatwienia sprawy, Az do momentu 

podjęcia uchwały XXV/158/20. Dlatego poza formalnym pismem informującym skarżącego 

i zawiadamiającym skarżącego o sposobie załatwienia sprawy wymogi artykułu 2038 kpa 

zostały spełnione. Do pisma dołączę załącznik o zaproszeniu Pani Burmistrz na sesję 

i zawiadomienie wysłane do radnych przed sesją”. 

21. Zakończenie. 

 Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodnicząca zakończyła obrady XXVIII 

Nadzwyczajnej Sesji rady Miasta słowami: 

„Zamykam obrady XXVIII Sesji Rady Miasta VIII Kadencji”. 

 

Szczegółowa dyskusja znajduje się pod linkiem  

https://www.youtube.com/watch?v=Zt-uYPuIfMw&t=30s 

 

Przewodnicząca Rady Miasta Lędziny 

Maria Głos 

  

Przygotowała: Danuta Komandera  

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  

https://www.youtube.com/watch?v=Zt-uYPuIfMw&t=30s

